
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 374
Det fremgår af svaret på FIU alm. del - spørgsmål 265, at ”Det beror på en misforståelse,
når det angives, at universiteterne under SEA-ordningen er forpligtede til at anvende
Bygningsstyrelsen som bygherre. Der er således frit leverandørvalg i SEA-ordningen,
hvilket muliggør universiteternes indgåelse af lejemål med private aktører”. Har ministe-
ren på den baggrund nogle bud på, hvorfor universiteterne så primært vælger at bruge
SEA-ordningen ved avanceret nybyggeri - som en laboratoriebygning er - og ikke i højere
grad vælger en privat byggeherre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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